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ZAPISNIK 

sa pete sjednice Administrativnog odbora Skupštine Crne Gore 25. saziva 

održane 28. januara i 18. februara 2013. godine 

 

     Sjednica je poĉela u 10 sati i 30 minuta. 

     Predsjedavao je Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora. 

     Sjednici su prisustvovali: Emilo Labudović, Radovan Obradović, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta 

Šćepanović, Rifat Rastoder, Kemal Zoronjić, doc. dr Branka Bošnjak, Milutin Đukanović, mr Aleksandar 

Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora. 

     Sjednici su prisustvovale Mirjana Marović i Alma Jašarović, pripravnice u Odboru. 

     Rad sjednice pratili su akreditovani novinari. 

     Predsjednik Odbora je, saglasno podnijetim predlozima jednog broja poslaniĉkih klubova, predloţio 

dopunu dnevnog reda, sa sljedećim taĉkama: 

-    UtvrĊivanje Predloga odluke za razrješenje i izbor jednog ĉlana Odbora za evropske integracije; i 

-    UtvrĊivanje Predloga odluke za razrješenje i izbor jednog ĉlana Ustavnog odbora. 

     Emilo Labudović i Milutin Đukanović, ĉlanovi Odbora, su predloţili dopunu dnevnog reda sa taĉkom 

“Izbor zamjenika predsjednika Odbora”. 

     Ĉlanovi Odbora su jednoglasno prihvatili predloge za dopune dnevnog reda( ukupno je glasalo 11 

ĉlanova Odbora- Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, Emilo Labudović, Radovan Obradović, Saša 

Pešić, Marta Šćepanović, Kemal Zoronjić, doc. dr Branka Bošnjak, Milutin Đukanović, mr Aleksandar 

Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora ). 

 

     Za sjednicu je utvrĊen sljedeći 

 

DNEVNI RED: 

 

1.   Izbor zamjenika predsjednika Odbora; 

2.   UtvrĊivanje Predloga odluke za razrješenje i izbor jednog ĉlana Odbora za evropske integracije; 

3.   UtvrĊivanje Predloga odluke za razrješenje i izbor jednog ĉlana Ustavnog odbora; 

4.   Razmatranje Pravilnika o izmjenama i dopuni Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji 

Struĉne sluţbe Komisije za sprjeĉavanje sukoba interesa, radi davanja prethodnog mišljenja; 

5. Razmatranje Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji i Statuta Agencije za zaštitu liĉnih 

podataka i slobodan pristup informacijama, radi davanja saglasnosti; 

6. Dogovor o nastavku postupka za imenovanje jednog ĉlana Senata Drţavne revizorske institucije; i 

7. Tekuća pitanja. 

 

     Zapisnici sa druge, treće i ĉetvrte sjednice Odbora su bez primjedbe usvojeni. 

 

     Predsjednik Odbora je obavijestio ĉlanove da je na zahtjev Instituta Alternativa, pozvan njihov 

predstavnik Goran Krivokapić, da prisustvuje današnjoj sjednici. 
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     Prva tačka -  IZBOR ZAMJENIKA PREDSJEDNIKA ODBORA 

 

     Emilo Labudović i Milutin Đukanović, ĉlanovi Odbora, su u ime Demokratskog fronta predloţili za 

zamjenicu predsjednika Administrativnog odbora doc. dr Branku Bošnjak. 

 

     Predlog je jednoglasno prihvaćen( ukupno je glasalo 11 ĉlanova Odbora ). 

 

     Druga tačka - UTVRĐIVANJE PREDLOGA ODLUKE ZA RAZRJEŠENJE I IZBOR JEDNOG ĈLANA  

ODBORA ZA EVROPSKE INTEGRACIJE 

 

     Klub poslanika Demokratskog fronta dostavio je Administrativnom odboru zahtjev da se za ĉlana 

Odbora za evropske integracije, umjesto poslanika prof. dr Branka Radulovića, izabere poslanik Veljko 

Vasiljević. 

 

     Odbor je jednoglasno utvrdio Predlog odluke (ukupno je glasalo 11 ĉlanova Odbora - Radivoje Lala 

Nikĉević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Emilo Labudović, 

Radovan Obradović, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Kemal Zoronjić, Milutin Đukanović, mr Aleksandar 

Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora). 

 

     Treća tačka - UTVRĐIVANJE PREDLOGA ODLUKE ZA RAZRJEŠENJE I IZBOR JEDNOG ĈLANA  

USTAVNOG ODBORA 

 

     Klub poslanika Albanskih partija, HGI i LPCG dostavio je Administrativnom odboru zahtjev da se za 

ĉlana Odbora za evropske integracije, umjesto poslanika Fatmira Gjeke, izabere poslanica Ljerka 

Dragiĉević. 

     Odbor je jednoglasno utvrdio Predlog odluke (ukupno je glasalo 11 ĉlanova Odbora - Radivoje Lala 

Nikĉević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Emilo Labudović, 

Radovan Obradović, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Kemal Zoronjić, Milutin Đukanović, mr Aleksandar 

Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora). 

 

     Četvrta tačka - RAZMATRANJE PRAVILNIKA O IZMJENAMA I DOPUNI PRAVILNIKA O 

UNUTRAŠNJOJ ORGANIZACIJI I SISTEMATIZACIJI STRUĈNE SLUŢBE KOMISIJE ZA 

SPRJEĈAVANJE SUKOBA INTERESA, RADI DAVANJA PRETHODNOG MIŠLJENJA 

 

     Milutin Đukanović, ĉlan Odbora, zbog ranije preuzetih obaveza napustio je sjednicu Odbora. 

 

     U svojstvu predlagaĉa akta sjednici su prisustvovali mr Slobodan Leković, predsjednik Komisije za 

sprjeĉavanje sukoba interesa i Maja Karas Bošković, samostalna savjetnica u Sluţbi Komisije. 

 

     Uvodne napomene dao je Predsjednik Odbora. 
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     Rasprava se vodila u formi postavljanja pitanja od strane ĉlanova Odbora i davanja odgovora od strane 

predlagaĉa akta. 

     U raspravi su uĉestvovali: Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, 

zamjenica predsjednika Odbora, Emilo Labudović i Azra Jasavić, ĉlanovi Odbora. 

     mr Slobodan Leković, predstavnik predlagaĉa akta, obrazloţio je predlog akta. Naveo je da je potreba 

za povećanjem broja zaposlenih nastala zbog izmjena zakona koje su ovoj instituciji donijele nove 

nadleţnosti i obaveze. IzmeĊu ostalog, pojasnio je da je Komisiji potreban zaposleni koji bi radio novu bazu 

podataka, kao i Savjetnik za meĊunarodnu saradnju. Istakao je da je neophodno da se nova ĉetiri radna 

mjesta sistematizuju u Pravilniku, iako je izrazio sumnju da će u ovoj godini moći da ih popune zbog teške 

finansijske situacije. 

     Doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, sugerisala je da se za radno mjesto pod 

brojem 8 u predloţenom aktu, kao uslov za izbor, pored Tehniĉkog fakulteta doda i Prirodno-matematiĉki 

fakultet. Imenovana je dala primjedbu da Pravilnik ne prepoznaje zvanje Beĉelor sa 180(ECTS) kredita. 

     Emilo Labudović, ĉlan Odbora, konstatovao je da Komisija nije realizovala vaţeću sistematizaciju a 

predlaţe novu, da bi zadovoljila meĊunarodne standarde. Mišljenja je da su Komisiji potrebni ”pravi” 

radnici, koji će pisati ţalbe, rješenja, a ne Savjetnici za koje treba zaposliti nove sluţbenike da rade. Smatra 

da poslove Savjetnika za meĊunarodnu saradnju obavlja ”glava kuće”. Sugerisao je da Komisija procjeni 

koja su joj radna mjesta najviše potrebna. 

     Azra Jasavić, ĉlanica Odbora, istakla je da se ne slaţe sa kolegom Labudovićem jer smatra da je vrlo 

vaţno da Komisija ima Savjetnika za meĊunarodnu saradnju i Savjetnika za prekršajni postupak. 

Sugerisala je da se broj operatera smanji. 

     Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, pozvao je ĉlanove da se izjasne  o predloţenom Pravilniku, 

uz prihvaćene sugestije ĉlanova Odbora od strane predlagaĉa akta. Odbor je predloţio da se u Pravilniku o 

izmjenama i dopuni Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji Struĉne Sluţbe Komisije za 

sprjeĉavanje sukoba interesa, u ĉlanu 3 u stavu 5 u alineji 2 poslije rijeĉi: Za radno mjesto pod red. brojem 

8 kolona ”Uslovi”: glasi Visoko obrazovanje u obimu od 240 (ECTS) kredita, Tehniĉki fakultet, dodaju se 

rijeĉi: ”Prirodno-matematiĉki fakultet”, i dalje kako slijedi. TakoĊe, Odbor je predloţio da ĉlan 5 mijenja se i 

glasi: ”Ovaj pravilnik stupa na snagu danom davanja prethodne saglasnosti od strane nadleţnog radnog 

tijela Skupštine Crne Gore”. 

    Odbor je jednoglasno dao pozitivno mišljenje na Pravilnik o izmjenama i dopuni Pravilnika o unutrašnjoj 

organizaciji i sistematizaciji struĉne sluţbe Komisije za sprjeĉavanje sukoba interesa (ukupno je glasalo 10 

ĉlanova Odbora - Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica 

predsjednika Odbora, Emilo Labudović, Radovan Obradović, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Kemal 

Zoronjić, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora). 
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Peta tačka - RAZMATRANJE PRAVILNIKA O UNUTRAŠNJOJ ORGANIZACIJI I SISTEMATIZACIJI I 

STATUTA AGENCIJE ZA ZAŠTITU LIĈNIH PODATAKA I SLOBODAN PRISTUP INFORMACIJAMA, 

RADI DAVANJA SAGLASNOSTI 

 

     Od pete taĉke dnevnog reda sjednici su prisustvovali Milorad Vuletić i Rifat Rastoder, ĉlanovi Odbora. 

 

     U svojstvu predlagaĉa akata sjednici su prisustvovali Šefko Crnovršanin, predsjednik Savjeta Agencije 

za zaštitu liĉnih podataka i slobodan pristup informacijama, Radenko Lacmanović i Aleksa Ivanović, ĉlanovi 

Agencije.  

 

     Uvodne napomene dao je predsjednik Odbora. 

 

     Rasprava se vodila u formi postavljanja pitanja od strane ĉlanova Odbora i davanja odgovora od strane 

predlagaĉa akta. 

     U raspravi su uĉestvovali: Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, 

zamjenica predsjednika Odbora, Emilo Labudović, Radovan Obradović, Marta Šćepanović, mr Aleksandar 

Damjanović i Azra Jasavić, ĉlanovi Odbora. 

 

     Šefko Crnovršanin, predsjednik Savjeta Agencije za zaštitu liĉnih podataka i slobodan pristup 

informacijama, obrazloţio je predloge akata. Saopštio je da Savjet Agencije dobija novu nadleţnost, koja je 

predviĊena u Zakonu o slobodnom pristupu informacijama. Rekao je da je donošenje Pravilnika 

predstavljalo neophodnost kako bi se predvidjele organizacione i kadrovske mjere za adekvatno 

izvršavanje zakonskih obaveza ovog organa. Novom organizacijom Agencije sistematizovana su 24 radna 

mjesta sa ukupno 33 izvršioca. 

     Radenko Lacmanović, ĉlan Agencije, informisao je Odbor da predlagaĉ ima izmjene predloţenog akta: 

- ĉlan 19 Pravilnika, neće se sadrţati u prelaznim i završnim odredbama već prelazne i završne odredbe 

poĉinju sa ĉlanom 20. 

 - u ĉlanu 7 Pravilnika, poslije rijeĉi Sekretaru, brišu se rijeĉi ”Struĉne sluţbe”.      

     Aleksa Ivanović, ĉlan Agencije, informisao je ĉlanove Odbora da Savjet Agencije nije imao potpunu 

saglasnost za sistematizovanje jednog radnog mjesta i to: Šefa Odsjeka za pravne, opšte i 

raĉunovodstvene poslove. Mišljenja je da poslove navedenog radnog mjesta moţe obavljati Sekretar, i da 

nije neophodno sistematizovati ga kao posebno radno mjesto. 

     Radenko Lacmanović, ĉlan Agencije, smatra da je potrebno sistematizovati navedeno radno mjesto kao 

posebno jer se radi o obavljanju vrlo sloţenih opštih, pravnih i raĉunovodstvenih poslova.  

     Radovan Obradović, ĉlan Odbora, izrazio je sumnju da se Statutom moţe odrediti zarada. Sugerisao je 

Komisiji da za radna mjesta Savjetnika izvrši podjelu na Samostalni savjetnik l, ll i lll. 

     Marta Šćepanović, ĉlanica Odbora, imala je primjedbu na Preambulu Statuta, prelazne i završne 

odredbe. 
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     Aleksandar Damjanović, ĉlan Odbora, ocjenio je da su u ovakvom ekonomskom ambijentu previsoke 

zarade koje su navedene u Statutu Agencije. Predloţio je da se odloţi rasprava o ovoj taĉki dnevnog reda. 

Zatraţio je da se preispitaju odredbe koje se odnose na zarade jer smatra da je neprihvatljivo da 

predsjednik Savjeta Agencije ima najveću platu u drţavi. 

     Azra Jasavić, ĉlanica Odbora, izrazila je sumnju da diplomirani pravnik moţe uspješno obavljati i 

raĉunovodstvene poslove, kako je predviĊeno opisom poslova radnog mjesta: Šef Odsjeka za pravne, 

opšte i raĉunovodstvene poslove. 

     Doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, podrţala je predlog kolege Damjanovića po 

pitanju visine zarada zaposlenih u Agenciji. 

     Emilo Labudović, ĉlan Odbora, sugerisao je da danas treba dati saglasnost, pa poslije inicirati da se 

zauzme stav o visini zarada za sve Agencije. 

     Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, predloţio je ĉlanovima Odbora, da odloţe davanje 

saglasnosti na predloţene akte, da se pokuša postići konsenzus u Agenciji po pitanju predloţenih rješenja i 

da predlagaĉ zauzme stav povodom sugestija ĉlanova Odbora. 

     Odbor je prihvatio predlog. 

     Šesta tačka - DOGOVOR O NASTAVKU POSTUPKA ZA IMENOVANJE JEDNOG ĈLANA SENATA 

DRŢAVNE REVIZORSKE INSTITUCIJE 

 

     Ĉlanovi Odbora su se saglasili da nastave postupak za imenovanje jednog ĉlana Senata Drţavne 

revizorske institucije na nastavku ove sjednice. 

 

      Sjednica je prekinuta u 12 sati i 10 minuta. 

 

                                                             * * * * * 

     Nastavak pete sjednice Odbora odrţan je dana 18. februara 2013. godine u 10 sati. 

     Predsjedavao je Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora. 

     Sjednici su prisustvovali: doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, Saša 

Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Kemal Zoronjić, Emilo Labudović, Milutin Đukanović, mr 

Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora. 

     Rifat Rastoder, ĉlan Odbora, nije prisustvovao sjednici zbog ranije preuzetih obaveza. 

     Sjednici su prisustvovale Mirjana Marović i Alma Jašarović, pripravnice u Odboru. 

     Rad nastavka pete sjednice pratili su akreditovani novinari. 

 

     Nastavljena je rasprava povodom taĉke dnevnog reda ,,Razmatranje pravilnika o unutrašnjoj 

organizaciji i sistematizaciji i Statuta Agencije za zaštitu liĉnih podataka i slobodan pristup informacijama, 

radi davanja saglasnosti’’. 
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     U okviru ove taĉke dnevnog reda, u svojstvu predlagaĉa akata, nastavku sjednice su prisustvovali: 

Šefko Crnovršanin, predsjednik Savjeta Agencije za zaštitu liĉnih podataka i slobodan pristup 

informacijama, Radenko Lacmanović i Aleksa Ivanović, ĉlanovi Savjeta Agencije. 

     Rasprava se vodila u formi postavljanja pitanja od strane ĉlanova Odbora i davanja odgovora od strane 

predlagaĉa akata. 

     U  raspravi su uĉestvovali: Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, 

zamjenica predsjednika Odbora, mr Aleksandar Damjanović, Radovan Obradović, Emilo Labudović, Marta 

Šćepanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora. 

     Uvodne napomene dao je Predsjednik Odbora. 

     Šefko Crnovršanin, predsjednik Savjeta Agencije, naveo je da su razmotrene sugestije poslanika date 

na petoj sjednici Odbora. Istakao je da je Savjet jednoglasan u svim predlozima koji se tiĉu Statuta 

Agencije, s tim što u zaglavlju Statuta ne treba da stoje rijeĉi ’’uz saglasnost Administrativnog odbora 

Skupštine Crne Gore’’. Rekao je da je odredbom ĉlana 43 predviĊeno da ovaj Statut stupa na snagu 

osmog dana od dana objavljivanja na oglasnoj tabli Agencije. Što se tiĉe Pravilnika o unutrašnjoj 

organizaciji i sistematizaciji Agencije, Savjet je takoĊe jednoglasan u svim predloţenim rješenjima, izuzev 

ĉlana 18 u vezi radnog mjesta – šefa Odsjeka za pravne, opšte i raĉunovodstvene poslove. Obavjestio je 

Odbor da Savjet većinom glasova i dalje ostaje pri predlogu u dostavljenom aktu. Savjet je saglasan da se 

iz ĉlana 7 brišu rijeĉi ’’struĉne sluţbe’’ u 13 redu i ĉlan 19 pomenutog Pravilnika ne treba da stoji u 

’’Prelazne i završne odredbe’’, a njegova sadrţina ostaje ista. 

     Mr Aleksandar Damjanović, ĉlan Odbora, istakao je da Odbor u suštinskom dijelu primjedbi nije dobio 

odgovor u pisanoj formi a da nema ni usmenog obrazloţenja od strane Agencije. Naveo je da je ĉlan 59a 

Zakona o zaštiti podataka o liĉnosti nesporna odredba, ali je njegov stav kao predstavnika Socijalistiĉke 

narodne partije, da su ĉl.12 i 18 Statuta Agencije, koji se odnose na zarade, apsolutno neprihvatljivi.   

     Radovan Obradović, ĉlan Odbora, sugerisao je da se izmjeni ĉlan 43 Statuta i da isti glasi, da Statut 

stupa na snagu osmog dana od dana davanja saglasnosti Administrativnog odbora, a da će se objaviti na 

oglasnoj tabli Agencije. 

     Doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, podrţala je stav kolege mr Aleksandra 

Damjanovića, da zarade predviĊene ovim Statutom, ne smiju biti veće od zarada poslanika i da su 

previsoke, pogotovo u situaciji kad se pretenduju što veće uštede budţeta. 

     SrĊan Perić, ĉlan Odbora, mišljenja je da Agencija treba uskladiti zarade, kako bi dobila saglasnost 

Odbora i pokazati da je spremna da ponese teret krize.  Ocijenio je, da bi uskraćivanje davanja saglasnosti 

na Statut Agencije, bilo prvi korak ka boljem regulisanju pitanja zarada. 

     Radenko Lacmanović, ĉlan Agencije, mišljenja je da je Agencija za zaštitu liĉnih podataka i slobodan 

pristup informacijama jedno od najracionalnijih pravnih lica u drţavi. Istakao je da je samo 2011. godine 

Agencija vratila drţavi 47 000 eura, jer za potrebna radna mjesta nije dobila saglasnost Ministarstva 

finansija, da su ukazivali na taj propust, ali i dalje efikasno radili. U 2012. godini, od novca dobijenog za 

registar Agencije koji je bio neophodan, uštedjeli su i vratili u budţet Crne Gore oko 22 000 eura. Rekao je 



7 
 

da su Agencija sa najmanjim brojem zaposlenih, koja nema ĉak ni sekretara. Pomenuo je svoje 

nekorišćenje prava na pratioca pri putovanjima koje mu je zakonom zagarantovano. Istakao je da treba 

uporediti u odnosu na region, koliko ljudi radi u oblasti slobodnog pristupa informacijama kao i da će se 

produţiti nemogućnost za dalji rad ako ne dobiju saglasnost danas. Naveo je ĉlan 49 Zakona o zaštiti liĉnih 

podataka, u kome piše da je Agencija samostalna i nezavisna u svom radu a ta nezavisnost se, kako je 

rekao, dovodi u pitanje ako joj Administrativni odbor odredi kako će urediti Statut. Uputio je na promjenu 

zakona koja će imati opštu primjenu. 

     Emilo Labudović, ĉlan Odbora, smatra da pitanje zarada treba urediti zakonom koji će vaţiti za sve. Po 

njegovom mišljenju, plate u Agenciji ne bi trebalo da budu veće od plata poslanika ali je izrazio zabrinutost 

da ne doĊe do ’’oštrenja sablje’’ nad onima koji su pod neposrednom kontrolom a drugi da se provlaĉe i da 

ĉak i tamo gdje su nivelisane plate na nivo poslaniĉkih uspjevaju da prime dva, tri puta veći iznos raznim 

mahinacijama. Mišljenja je da se ne moţe sva nepravda riješiti time što će Odbor Agenciji uskratiti 

saglasnost. Smatra da princip mora da vaţi za sve i do kraja. Baš na ovom Radnom tijelu ista tema je, kako 

je rekao, zapoĉinjana već mnogo puta ali nije bilo dobre volje da se istraje zbog ĉuvara reţima koji glasaju i 

protiv sopstvene volje i razuma. 

     Aleksa Ivanović, ĉlan Agencije, mišljenja je da ako treba da se smanje plate, taj proces ne treba 

parcijalno rješavati.  Podsjetio je da se moraju poštovati evropski standardi i to da ova Agencija nije manje 

nezavisna od drugih. 

      Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, smatra da se sada treba dati saglasnost na Statut i 

Pravilnik Agencije, kako se ne bi sprijeĉio njen dalji rad. Predloţio je da se pokrene inicijativa prema 

Kolegijumu Skupštine, da se izmjenom Zakona o zaštiti podataka o liĉnosti odredi visina zarade za 

predsjednika i ĉlanove Agencije za zaštitu liĉnih podataka, kako se ista ne bi odreĊivala Statutom Agencije. 

TakoĊe, da Kolegijum preispita visinu zarada, zakonom odreĊenih za funkcije Zaštitnika/ce i zamjenika/ce 

Zaštitnika/ce ljudskih prava i sloboda, predsjednika Komisije za sprjeĉavanje sukoba interesa, predsjednika 

i ĉlanova Senata Drţavne revizorske institucije i predsjednika i ĉlanova Agencije za zaštitu liĉnih podataka, 

u cilju eventualnih izmjena odgovarajućih odredbi zakona. 

     Marta Šĉepanović, ĉlanica Odbora, podrţala je predlog  Radivoja Lale Nikĉevića. 

     Azra Jasavić, ĉlanica Odbora, izjavila je da, mada niko iz opozicije nije doveo u ovako tešku ekonomsku 

situaciju, i opozicija i pozicija moraju krenuti u pravcu racionalizacije korišćenja javnih sredstava. Ona 

uvaţava objektivan i kvalitetan rad Agencije, meĊutim, obzirom da Odboru nije data mogućnost da ka 

smanjenju zarada krene od nekog drugog organa, smatra da treba uskratiti saglasnost. 

      Nakon rasprave, Odbor je odluĉio sljedeće: 

-  jednoglasno ( ukupno je glasalo 12 ĉlanova Odbora- Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, 

doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta 

Šćepanović, Radovan Obradović, Kemal Zoronjić, Emilo Labudović, Milutin Đukanović, mr 

Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora), daje saglasnost na Pravilnik 

o unutrašnjoj organizaciji i sistematizaciji Agencije za zaštitu liĉnih podataka i slobodan pristup 

informacijama, koji je Savjet Agencije za zaštitu liĉnih podataka i slobodan pristup informacijama 
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usvojio na sjednici odrţanoj dana 13. decembra 2012. godine, sa izmjenama koje je Savjet 

Agencije utvrdio na trećoj sjednici odrţanoj dana 31. januara 2013. godine; 

 

- većinom glasova ( ukupno je glasalo 12 ĉlanova Odbora, sedam za- Radivoje Lala Nikĉević, 

predsjednik Odbora, Milorad Vuletić, Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Kemal 

Zoronjić, Emilo Labudović i pet protiv- za doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, 

Milutin Đukanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora ), daje 

saglasnost na Statut Agencije za zaštitu liĉnih podataka i slobodan pristup informacijama, koji je 

Savjet Agencije za zaštitu liĉnih podataka i slobodan pristup informacijama usvojio na sjednici 

odrţanoj dana 26. novembra 2012. godine, sa izmjenom koju je Savjet Agencije utvrdio na trećoj 

sjednici odrţanoj dana 31. januara 2013. godine. 

 

TakoĊe, Odbor je većinom glasova ( ukupno je glasalo 12 ĉlanova Odbora, 11 za -Radivoje Lala 

Nikĉević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, Milorad Vuletić, 

Saša Pešić, Marta Šćepanović, Radovan Obradović, Kemal Zoronjić, Emilo Labudović, Milutin Đukanović,  

Azra Jasavić i SrĊan Perić, ĉlanovi Odbora; 1 (jedan) uzdrţan- mr Aleksandar Damjanović, ĉlan Odbora), 

donio Zakljuĉak da Kolegijumu predsjednika Skupštine dostavi sljedeću inicijativu: 

 

1.     Da se izmjenom ĉlana 59a Zakona o zaštiti podataka o liĉnosti (”Sl. list Crne Gore”, br. 79/08, 

70/09, 44/12), odredi visina zarade za predsjednika i ĉlanove Agencije za zaštitu liĉnih podataka, 

kako se ista ne bi odreĊivala Statutom Agencije; 

2.    TakoĊe, Odbor cijeni da je potrebno preispitati visinu zarada, koje su zakonom odreĊene, za 

funkcije Zaštitnika/ce i zamjenika/ce Zaštitnika/ce ljudskih prava i sloboda, predsjednika Komisije 

za sprjeĉavanje sukoba interesa, predsjednika i ĉlanova Senata Drţavne revizorske institucije, u 

cilju eventualnih izmjena odgovarajućih odredbi zakona. 

 

     Nastavljena je rasprava oko taĉke dnevnog reda ,,Dogovor o nastavku postupka za imenovanje jednog 

ĉlana Senata drţavne revizorske institucije’’. 

 

     U raspravi su uĉestvovali: Radivoje Lala Nikĉević, predsjednik Odbora, doc. dr Branka Bosnjak, 

zamjenica Odbora, Marta Šćepanović, mr Aleksandar Damjanović, Azra Jasavić, Emilo Labudović, Milorad 

Vuletić i Saša Pešić, ĉlanovi Odbora. 

     Predsjednik Odbora je podsjetio da su se na Javni poziv prijavili: Biljana Vuksanović, sudija Višeg suda 

u Podgorici, Nela Ćuković, rukovodilac revizorskog tijela za kontrolu EU fondova, Dragoslav Minić, 

pomoćnik direktora Poreske uprave za pravne, administrativne, kadrovske i opšte poslove i Radule Ţurić, 

drţavni revizor u Drţavnoj revizorskoj instituciji.  
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     Marta Šćepanović, ĉlanica Odbora, mišljenja je da bi, obzirom da se postupak vodi još od 26. jula 2012. 

godine, bilo dobro danas odluĉiti, shodno biografijama kandidata koje su ĉlanovi Odbora dobili. Ocjenila je 

kao najimpresivniju biografiju Biljane Vuksanović, sudije Višeg suda u Podgorici. 

     Mr Aleksandar Damjanović, ĉlan Odbora, primjetio je da je interesantan sada suprotan stav 

Demokratske partije socijalista u odnosu na prošlu sjednicu Odbora, kada su bili za to da se ne da 

saglasnost na Statut Agencije za zaštitu liĉnih podataka i slobodan pristup informacijama, kao i za 

konsultativno saslušanje kandidata za ĉlana Drţavne revizorske institucije. Ocjenio je da je dobro što su 

sjednice Odbora javne pa javnost moţe da sudi o tome. Slaţe se da ovaj postupak dugo traje, još od 2010. 

godine kada je gospodin Mrdović postao ambasador u Skoplju a Parlament još nije definisao ko će biti peti 

ĉlan Senata DRI, koji je jako potreban na osnovu svega onoga što Drţavna revizorska institucija radi. Ipak 

misli da ima dovoljno vremena da se dijalogom sa kandidatima dodje do predloga najboljeg kandidata. 

Smatra da je potrebno da kandidati dostave Administrativnom odboru izjavu da nijesu u konfliktu interesa u 

smislu ĉl. 35 i 36 Zakona o Drţavnoj revizorskoj instituciji. 

     Doc. dr Branka Bošnjak, zamjenica predsjednika Odbora, takoĊe smatra da treba obaviti konsultativno 

saslušanje sa kandidatima, jer se pri ţivoj rijeĉi stiĉe bolji utisak i da tu dobru praksu treba nastaviti. 

Konstatovala je da tri od ĉetiri kandidata imaju nizak prosjek sa studija, a zauzimaju vrlo dobre pozicije i da 

to govori o kadrovskim rješenjima u drţavi.    

     Azra Jasavić, ĉlanica Odbora, rekla je da je evidentno iz biografija da kandidatkinja Biljana Vuksanović 

ima jako dobar prosjek i kvalifikacije, ali da, kako bi se stekla šira slika treba obaviti razgovor sa svim 

kandidatima. Izazila je zabrinutost, kao poslanica, zbog toga što jedna vrsna sudija koja je imala 

mogućnost da napreduje u pravosuĊu ţeli da preĊe u Drţavnu revizorsku instituciju.  

       Emilo Labudović, ĉlan Odbora, izjavio je da nedostaje bitan podatak, zbog koga ne moţe da se 

opredjeli, koliko glasova donosi Demokratskoj partiji Socijalista izbor kandidata za imenovanje u Senat 

Drţavne revizorske institucije. On je podsjetio na izbor ĉlanova Savjeta Agencije za elektronske 

komunikacije i poštansku djelatnost, kada su jedni kandidati unaprijed izabrani a kasnije se na 

konsultativnom saslušanju utvrdilo da su drugi kandidati vrsni struĉnjaci u toj oblasti. Visok prosjek, kako je 

rekao, u ovoj drţavi više ne znaĉi ništa. Naveo je da bi bilo znaĉajno ĉuti motive zbog kojih kandidati ne 

ţele da ostanu tamo gdje jesu već ţele da preĊu u Drţavnu revizorsku instituciju.  

      Milorad Vuletić, ĉlan Odbora, izjavio je da je uvijek u ovom Odboru i drugdje glasao i radio prema 

savjesti. Rekao je da se u praksi pokazalo da prosjek sa studija nije toliko bitan. Istakao je da se ne treba 

baviti time zbog ĉega neko iz pravosuĊa ide u revizore i da li se time narušava pravosudni sistem. Naveo je 

da će se prilikom opredjeljivanja rukovoditi dosadašnjim radom, rezultatima i referencama kandidata. 

      Saša Pešić, ĉlan Odbora, smatra da je rad Senata Drţavne revizorske institucije bio jako korektan i u 

okrnjenom sastavu, ali da postupak imenovanja  treba završiti što prije.  Predloţio je, kada se zakaţe taĉka 

dnevnog reda imenovanja, da konsultativno saslušanje kandidata bude pravilo, ukoliko nema zakonskih 

ograniĉenja. Uvaţavajući stav kolega mišljenja je da bi odlaganje ove taĉke dnevnog vodilo postupak u 

nedogled. 

     Predsjednik Odbora je predloţio da se donese odluka da Odbor odrţi konsultativno saslušanje 

kandidata u postupku imenovanja jednog ĉlana Drţavne revizorske institucije, saglasno Poslovniku 

Skupštine, a o vremenu odrţavanja saslušanja će se naknadno dogovoriti. 

     Ĉlanovi Odbora su prihvatili predlog. 
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     U okviru taĉke dnevnog reda “Tekućih pitanja”, Predsjednik Odbora je upoznao ĉlanove sa zahtjevom 

bivšeg poslanika Samira Agovića za isplatu razlike u zaradi izmeĊu poslaniĉke plate i plate predsjednika 

Skupštine Opštine Berane od izbora na funkciju poslanika do konstituisanja novog saziva, kada mu je 

prestao poslaniĉki mandat. 

Odbor je, cijeneći sve neophodne ĉinjenice, konstatovao da je Samiru Agoviću prestala funkcija 

poslanika u Skupštini Crne Gore konstituisanjem 25. saziva, dana 14. oktobra 2012. godine, pa se u 

konkretnom sluĉaju ne mogu primjeniti odredbe ĉlana 4 Zakona o zaradama i drugim primanjima drţavnih i 

javnih funkcionera, koje se odnose na prava drţavnog funkcionera dok vrši funkciju. S tim u vezi Odbor je 

konstatovao sljedeće ĉinjenice:  

- da se imenovani opredjelio da ostvaruje zaradu kao predsjednik Skupštine Opštine Berane, i 

nakon podnošenja zahtjeva Odboru da poslaniĉku funkciju obavlja profesionalno od dana potvrĊivanja 

poslaniĉkog mandata; 

- da zakon ne poznaje mogućnost da jedno lice istovremeno profesionalno obavlja dvije funkcije,  

odnosno ostvaruje dvije zarade za isti period; i 

- da se imenovani za vrijeme poslaniĉkog mandata nije obratio Odboru sa zahtjevom za 

ostvarivanje prava na razliku u zaradi, saglasno zakonu. 

     TakoĊe u okviru ove taĉke dnevnog reda, ĉlanovi Odbora su razmotrili Urgenciju Osnovnog suda u 

Podgorici, povodom zahtjeva za davanje odobrenja za voĊenje kriviĉnog postupka protiv poslanika Nebojše 

Medojevića, po privatnoj tuţbi Uroša Ĉukića. S tim u vezi,  konstatovano je da je Odbor donio, shodno 

Poslovniku Skupštine,  Izvještaj sa predlogom, koji je dostavio Skupštini na dalji postupak. 

 

     Odbor je obrazovao dvije radne grupe, i to: 

 -  Radnu grupu sa zadatkom da utvrdi Predlog odluke o izmjeni Odluke o utvrĊivanju  zarade i drugih 

primanja  predsjednika i sekretara Drţavne izborne komisije („Sluţbeni list CG“, broj 65/12) u odnosu na 

vrijednost koeficienta za obraĉun fiksnog dijela zarade. Radna grupa je obrazovana u sastavu: Milorad 

Vuletić, predsjednik, doc.dr Branka Bošnjak, Marta Šćepanović i Azra Jasavić, ĉlanice; i 

-  Radnu grupu sa zadatkom da nastavi postupak razmatranja predloga nevladinih organizacija za 

donošenje akta kojim će se utvrditi naĉin i postupak izbora predstavnika NVO sektora u tijelima koje formira 

Skupština Crne Gore. Radna grupa je obrazovana u sastavu: Radovan Obradović, predsjednik, Marta 

Šćepanović, doc. dr Branka Bošnjak i Azra Jasavić, ĉlanice. 

     Sjednica je završena u 11 sati i 30 minuta. 

 

Broj 00-63-14/13- 

Podgorica, 20. mart 2013. godine 

 

 

SEKRETARKA ODBORA                                                                                     PREDSJEDNIK ODBORA 

Goranka Vuĉinić                                                                                        Radivoje Lala Nikĉević 
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